

Protokoll vid möte 2021-04-07

Mötestid: 17:15-17:55

Plats: Zoom



<b>1. Mötets öppnande</b>	Kalle Eriksson öppnade mötet.
<b>2. Val av justerare</b>	Ola Andersson och Randy Youssef valdes till justerare.
<b>3. Mötets behöriga utlysande</b>	Mötet var behörigt utlyst.
<b>4. Adjungeringar</b>	Caroline Bentevik Linus Karlsson
<b>5. Fastställande av föredragslista</b>	Föredragslistan godkändes.
<b>6. Närvaro</b>	Kalle Eriksson Randy Youssef Ludvig Petersson Maja Rosén Ola Andersson Rebecca Persson Simon Ericson Simon Joelsson Tim Ekström Lundemo
<b>7. Föregående mötesprotokoll</b>	Föregående mötesprotokoll godkändes.
<b>8. Avstämning föregående möte</b>	Togs ej upp på mötet.
<b>9. Projektledare LOGIN</b>	Linus: Han har valt in projektgrupper och ska ha möte med dessa. Han har även varit på ett möte med LinTek med fokus på mässor och projekt.
<b>10. General Familjen</b>	Emmy: I sin frånvaro; Familjen håller på att planera skiftet till Familjen 21/22.
<b>11. Festerichefer</b>	3Cant Niklas: Ej närvarande.

	Escort Caroline: Även Escort ska ha skifte v.17 och planerar inför detta. De försöker planera för att inte synas så mycket.
<b>12. Event</b>	Rebecca: Hon har arrangerat och genomfört sektionens LOGdistanssittning 2021 vilket gick mycket bra.
<b>13. Kassör</b>	Randy: Han har njutit av påsklovet och skickat in äskningsredovisning till LinTek Mindre tekniska problem med filerna ska lösas.
<b>14. Marknadsföring</b>	Ludvig: Han håller på med mejl om marknadsföring. Väskor som beställts kommer till campus i veckan. Hoodies är också på gång.
<b>15. Alumniansvarig</b>	Simon J: Han är snart klar med alla intervjuer och ska skicka tillbaka till alumnerna för godkännande.
<b>16. Näringslivsansvarig</b>	Simon E: Han håller på med Norrköping Science Park om samarbete, både gällande lunchföreläsningar och ett mer långsiktigt samarbete. Han kollar även bland företag som han har kontakt med om de är intresserade av att sponsra Escorts examenssittning.
<b>17. Arbetsmiljöombud</b>	Maja: Hon har skickat in projektplan för AMO-projektet/föreläsningar med studenthälsan. Hon har även haft sitt sista möte med AMO-veckan gruppen.
<b>18. Ordförande</b>	Kalle: Även han har haft ett påskuppehåll men är nu tillbaka och har ett sidoprojekt på gång gällande en podd idé. Han har även börjat kika på vad som ska göras till vårmötet.  Emmy: Det har inte hänt så mycket sedan senaste mötet. Hon ska börja kolla på vad som förväntas av henne på vårmötet.
<b>19. Rekrytering</b>	Tim: Det har i princip inte hänt något sedan senaste mötet.
<b>20. Studienämndsordförande</b>	Ola: Kursutvärderingarna är i full gång hos klasserna. Han ska ta tag i dessa under helgen. Annars har inte hänt så mycket, men det kommer

	<p>att hända desto mer den kommande veckan. Bland annat examinatorsmöte, han ska lotta ut två presentkort från ICA bland de som är med och utvärderar och lyfta betydelsen av kursutvärderingar.</p> <p>Daniel: Ej närvarande.</p>
<b>21. Övriga frågor</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• 3Cant har bett om 200 kr i bidrag för deras Halloween 2.0 event på distans.</li></ul> <p>Förslag om beslut: Bidra med 200 kr till 3Cants event.</p> <p><b>Beslut:</b> Trots en midre summa besultar sektionen om att inte sponsra eventet. Motiveringen är att den totala sponsrings budgeten kan bli tight om det skulle vara så att Familjen eller Escort söker spons för framtida event.</p> <p>Dessutom är det i nuläget oklart om 3Cants vårbal kommer bli av, vilket är ett event som sektionen brukar bidra till med en större summa.</p>
<b>22. Att göra till nästa möte</b>	<p>Linus: Han ska gå på möte nu på fredag med projektgrupperna. Han ska även fundera på hur mässan ska se ut och kolla upp hur det har fungerat med kontot för LOGIN:s kassörspost.</p> <p>Ludvig: Han ska lägga upp inlägg från Sveriges Ingenjörer, lägga upp inlägg om kursutvärderingar och ta emot väskor.</p> <p>Maja: Hon ska gå på AMO-råd imorgon, torsdag och spåna på ideér till sektionens owve event.</p> <p>Ola: Han ska gå på nämndmöte imorgon, torsdag samt skicka ut enkäter till klassrepresentanterna i åk.2 som förmedlar det vidare till respektive klass. Till sist ska han ta kontakt med examinatorer om examinatorsmöten.</p> <p>Randy: Han ska fixa bokföring och administration kring ryggsäckarna.</p>

	<p>Rebecca: Hon ska planera sektionens övriga event.</p> <p>Simon E: Han ska fixa sektionens LinkedIn sida, kolla på RSS till logistiksektionen.se och kika på ett konkret datum till en lunchföreläsning med Norrköping Science Park.</p> <p>Simon J: Han ska skriva färdigt intervjuerna och höra med andra alumner till Simon E.</p> <p>Tim: Förutom ett möte med LinTek så har han inget annat planerat.</p> <p>Kalle: Han ska arbeta med övriga eventet, gå på OR-N och ITN-möte samt fortsätta med podd idén.</p>
<b>23. Nästa möte</b>	<p>Nästa träff: Nästa lunchmöte är: 2021-04-14 Nästa kvällsmöte är: 2021-04-21</p>
<b>24. Mötets avslutande</b>	<p>Kalle Eriksson avslutade mötet.</p>

Protokoll fört av:

Simon Ericson

.....

Justering:

Kalle Eriksson

.....

Ola Andersson

.....

Randy Youssef

.....